
 
ПОЛТАВСЬКА  ОБЛАСНА  РАДА 

 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з питань 

 молодіжної політики, спорту та туризму 

 

 

20 липня 2023 року                          м. Полтава                                             № 16 

 

 

Головуючий: Алексюк Олександр Леонідович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Близнюк Іван Федорович – заступник голови постійної комісії, 

Панкратьєв Олег Анатолійович – секретар постійної комісії, Барибіна Яніна 

Олександрівна (у режимі відеоконференції), Сазонов Олег Юрійович, 

Степаненко Ірина Вікторівна (у режимі відеоконференції) – члени постійної 

комісії. 

 

Відсутні: Проценко Руслан Олександрович ‒ член постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії ‒ 7 осіб. Присутні ‒ 6 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

Біленький 

Олександр Юрійович 

голова обласної ради 

Глазов  

Олександр Миколайович 

депутат Полтавської районної ради восьмого 

скликання, голова громадської організації 

«Асоціація розвитку територіальних громад в 

Україні» 

Годня 

Володимир Володимирович 

начальник управління капітального 

будівництва Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики 

Полтавської обласної військової адміністрації 

Іванко  

Дарина Вікторівна 

член Молодіжної ради при Полтавській 

обласній раді 

Кончаковський  

Євген Олегович 

директор Департаменту освіти і науки 

Полтавської обласної військової адміністрації 

Кропивка 

Павло Анатолійович 

директор Департаменту фінансів Полтавської 

обласної військової адміністрації 
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Левакіна 

Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

Лунін 

Дмитро Сергійович 

начальник Полтавської обласної військової 

адміністрації 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

Носенко 

Владислав Володимирович 

Представник Уповноваженого Верховної Ради 

України з прав людини у Полтавській області 

Панченко  

Ігор Ігорович 

заступник начальника Полтавської обласної 

військової адміністрації 

Синявська 

Тамара Григорівна 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

Смотрицька 

Людмила Олександрівна 

заступник керуючого справами – начальник 

загального відділу виконавчого апарату 

обласної ради, депутат обласної ради 

Трохименко 

Марина Володимирівна 

начальник Управління молоді та спорту 

Полтавської обласної військової адміністрації 

Чепурко  

Олексій Григорович 

заступник голови обласної ради 

Представники громадськості та засобів масової інформації 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, звернувся до присутніх з 

проханням, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання заходів 

безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до обізнаності 

противника про оборонні заходи в області, під час проведення засідання 

постійної комісії утриматись від здійснення фото- та відеозйомок. 

Нагадав, що відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та 

врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності 

у членів постійної комісії конфлікту інтересів при розгляді питань порядку 

денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного самостійного 

публічного оголошення про це під час засідання. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, повідомив про регламент роботи 

засідання постійної комісії. 

Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв.,  

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв. 

Загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував прийняти його за основу. 
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Порядок денний: 

1. Про розгляд листа Комітету Верховної Ради України з питань молоді і 

спорту щодо прийому документів на здобуття Премії Верховної Ради України за 

внесок молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування у 

2023 році. 

2. Про вивчення спільно з керівництвом громад питання утворення і 

функціонування на постійній основі в громадах військово-патріотичних клубів 

для дітей і підлітків із залученням до виховної роботи ветеранів російсько-

української війни. 

3. Про обґрунтування збільшення видатків з обласного бюджету на 

розвиток молодіжної політики, спорту та туризму в загальній сумі видатків. 

4. Про напрацювання механізму комплексної фінансової підтримки 

спортивних секцій і клубів на території громад. 

5. Про розгляд листа Управління молоді та спорту Полтавської ОВА щодо 

будівництва спортивної споруди. 

6. Про розгляд листа Щербанівської сільської ради щодо заміни штучного 

покриття критого спортивного майданчика. 

7. Про стан будівництва спортивних майданчиків, що реалізуються за 

кошти обласного бюджету. 

8. Різне. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, повідомив, що за пропозицією 

Сазонова О.Ю., члена постійної комісії, пропонується включити до порядку 

денного питання «Про розгляд звернення депутата Полтавської обласної ради 

восьмого скликання О. Сазонова щодо приміщення спортивної школи за 

адресою: м. Полтава, вул. Соборності, 37»; за пропозицією Близнюка І.Ф., 

заступника голови постійної комісії, пропонується включити до порядку 

денного питання «Про розгляд звернення депутата Полтавської обласної ради 

восьмого скликання І. Близнюка щодо огляду Будинку футболу за адресою: 

м. Полтава, провулок Великий, 6». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 1, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію члена постійної комісії Сазонова О.Ю. 

щодо включення питання «Про розгляд звернення депутата Полтавської 

обласної ради восьмого скликання О. Сазонова щодо приміщення спортивної 

школи за адресою: м. Полтава, вул. Соборності, 37» до порядку денного 

засідання комісії; підтримати пропозицію заступника голови постійної комісії 

Близнюка І.Ф. щодо включення питання «Про розгляд звернення депутата 

Полтавської обласної ради восьмого скликання І. Близнюка щодо огляду 
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Будинку футболу за адресою: м. Полтава, провулок Великий, 6» до порядку 

денного засідання комісії. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, запропонував затвердити порядок 

денний в цілому.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний засідання постійної комісії в цілому.  

 

Сформований порядок денний: 

1. Про розгляд звернення депутата Полтавської обласної ради восьмого 

скликання О. Сазонова щодо приміщення спортивної школи за адресою: 

м. Полтава, вул. Соборності, 37. 

2. Про розгляд звернення депутата Полтавської обласної ради восьмого 

скликання І. Близнюка щодо огляду Будинку футболу за адресою: м. Полтава, 

провулок Великий, 6. 

3. Про розгляд листа Комітету Верховної Ради України з питань молоді і 

спорту щодо прийому документів на здобуття Премії Верховної Ради України за 

внесок молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування у 

2023 році. 

4. Про вивчення спільно з керівництвом громад питання утворення і 

функціонування на постійній основі в громадах військово-патріотичних клубів 

для дітей і підлітків із залученням до виховної роботи ветеранів російсько-

української війни. 

5. Про обґрунтування збільшення видатків з обласного бюджету на 

розвиток молодіжної політики, спорту та туризму в загальній сумі видатків. 

6. Про напрацювання механізму комплексної фінансової підтримки 

спортивних секцій і клубів на території громад. 

7. Про розгляд листа Управління молоді та спорту Полтавської ОВА щодо 

будівництва спортивної споруди. 

8. Про розгляд листа Щербанівської сільської ради щодо заміни штучного 

покриття критого спортивного майданчика. 

9. Про стан будівництва спортивних майданчиків, що реалізуються за 

кошти обласного бюджету. 

10. Різне. 

 

Розгляд питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення депутата Полтавської обласної ради 

восьмого скликання О. Сазонова щодо приміщення спортивної школи за 

адресою: м. Полтава, вул. Соборності, 37. 

 

Сазонов О.Ю., депутат Полтавської обласної ради восьмого скликання, 

член постійної комісії, проінформував про те, що приміщення спортивної 
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школи за адресою: м. Полтава, вул. Соборності, 37 не відповідає належним 

умовам для занять з вільної боротьби. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Батьки учнів, які займаються у Комунальному закладі дитячо-юнацька 

спортивна школа імені О. Бутовського Полтавської обласної ради у секції 

вільної боротьби, представники громадськості, стосовно незадовільних умов 

для тренувань, оскільки будівля у центрі міста Полтави перебуває в аварійному 

стані та повідомили, що керівник школи не реагує на їхні зауваження.  

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

повідомив, що будівля перебуває в державній власності, Полтавській міській 

раді було надіслано звернення щодо розподілу земельної ділянки, на якій 

розташована спортивна школа, щоб в подальшому завершити передачу з 

державної власності та провести капітальний ремонт будівлі. 

Панкратьєв О.А., секретар постійної комісії, щодо альтернативної 

кандидатури на посаду директора закладу та питання оренди іншого 

приміщення. 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної військової адміністрації, частково відповіла на питання. 

Барибіна Я.О., член постійної комісії, зазначила, що це питання необхідно 

розглядати в присутності директора закладу. 

Сазонов О.Ю., член постійної комісії, запитав про виділення коштів на 

ремонт спортивної школи. 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

повідомив, що заплановано виділення коштів на поточний ремонт спортивної 

школи. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, зазначив, що необхідно створити 

комісію, яка виїде за вказаною адресою для з’ясування всіх питань, що виникли. 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, запропонував провести профільній 

комісії виїзне засідання на території закладу. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію депутата Полтавської обласної ради восьмого скликання 

Сазонова О.Ю. взяти до відома. 

2. Запланувати проведення виїзного засідання постійної комісії обласної 

ради з питань молодіжної політики, спорту та туризму на базі спортивної школи 

за адресою: м. Полтава, вул. Соборності, 37. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення депутата Полтавської обласної ради 

восьмого скликання І. Близнюка щодо огляду Будинку футболу за адресою: 

м. Полтава, провулок Великий, 6. 
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Близнюк І.Ф., депутат Полтавської обласної ради восьмого скликання, 

заступник голови постійної комісії, повідомив, що є необхідність організувати 

виїзне засідання постійної комісії обласної ради з питань молодіжної політики, 

спорту та туризму з метою огляду Будинку футболу за адресою: м. Полтава, 

провулок Великий, 6. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Алексюк О.Л., голова постійної комісії, 

Близнюк І.Ф., заступник голови постійної комісії, Панкратьєв О.А., секретар 

постійної комісії, Барибіна Я.О., член постійної комісії, Трохименко М.В., 

начальник Управління молоді та спорту Полтавської обласної військової 

адміністрації. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію депутата Полтавської обласної ради восьмого скликання 

Близнюка І.Ф. взяти до відома. 

2. Запланувати проведення виїзного засідання постійної комісії обласної 

ради з питань молодіжної політики, спорту та туризму для огляду Будинку 

футболу за адресою: м. Полтава, провулок Великий, 6. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа Комітету Верховної Ради України з питань 

молоді і спорту щодо прийому документів на здобуття Премії Верховної Ради 

України за внесок молоді у розвиток парламентаризму, місцевого 

самоврядування у 2023 році. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що 03 червня 

поточного року у Полтавській обласній раді розпочався прийом документів для 

висування кандидатур на здобуття Премії Верховної Ради України за внесок 

молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування, затвердженої 

Постановою Верховної Ради України від 22 травня 2003 року № 840-IV (зі 

змінами) (далі – Премія), у 2023 році. Премія може присуджуватися 

громадянину України, молодіжному, дитячому громадському об’єднанню один 

раз. Заявки про висування кандидатур на здобуття Премії подавалися з 03 по 

14 червня 2023 року через інформаційно-комунікаційну систему «Єдиний веб-

портал «SMART REGION Полтавської області» (далі – Система) та у 

паперовому вигляді. Голосування за кандидатів здійснювалося в електронному 

вигляді в Системі. Голосування тривало з 17 червня по 30 червня 2023 року. 

Після завершення кінцевого терміну голосування Система здійснила підрахунок 

електронних голосів автоматично. За Олександра Глазова віддано 87 голосів, 

він посів 1 місце. 2 місце у Дарини Іванко, за яку проголосували 13 осіб. 
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Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома. 

2. Погодити кандидатуру О. Глазова, депутата Полтавської районної ради 

восьмого скликання, голову громадської організації «Асоціація розвитку 

територіальних громад в Україні», для присудження щорічної Премії Верховної 

Ради України за внесок молоді у розвиток парламентаризму, місцевого 

самоврядування у 2023 році. 

3. Доручити виконавчому апарату обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

4. Постійній комісії обласної ради з питань молодіжної політики, спорту та 

туризму внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про вивчення спільно з керівництвом громад питання утворення 

і функціонування на постійній основі в громадах військово-патріотичних клубів 

для дітей і підлітків із залученням до виховної роботи ветеранів російсько-

української війни. 

 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної військової адміністрації, проінформувала про фізкультурно-спортивні 

та реабілітаційні заходи для ветеранів та членів їх сімей, які проводяться в 

області. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію начальника Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної військової адміністрації Трохименко М.В. взяти до відома. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про обґрунтування збільшення видатків з обласного бюджету на 

розвиток молодіжної політики, спорту та туризму в загальній сумі видатків. 

 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної військової адміністрації, проінформувала, що за рахунок коштів, 

передбачених на 2023 рік, планується забезпечення проведення навчально-

тренувальної роботи дитячо-юнацьких спортивних шкіл усіх типів та школи 
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вищої спортивної майстерності, фінансової підтримки обласних фізкультурно-

спортивних товариств, комунальних закладів та установ фізичної культури 

Полтавської області, виплата стипендій голови облдержадміністрації 

перспективним спортсменам області, утримання штатної резервної команди 

області, проведення заходів з олімпійських та неолімпійських видів спорту. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію начальника Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної військової адміністрації Трохименко М.В. взяти до відома. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про напрацювання механізму комплексної фінансової підтримки 

спортивних секцій і клубів на території громад. 

 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної військової адміністрації, проінформувала, що фінансова підтримка 

спортивних секцій і клубів на території громад може здійснюватися відповідно 

до Бюджетного кодексу України. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Алексюк О.Л., голова постійної комісії, 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

Сазонов О.Ю., член постійної комісії. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію начальника Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної військової адміністрації Трохименко М.В. взяти до відома. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа Управління молоді та спорту 

Полтавської ОВА щодо будівництва спортивної споруди. 

 

Трохименко М.В., начальник Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної військової адміністрації, проінформувала про необхідність будівництва 

у м. Миргород спортивної споруди для занять з видів спорту: боксу, боротьби та 

баскетболу, оснащеної бомбосховищем та у відповідності вимогам для 

відвідування осіб з інвалідністю. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Сазонов О.Ю., член постійної комісії, щодо кількості коштів, необхідних 

для будівництва такої споруди. 

Барибіна Я.О., член постійної комісії, щодо визначення місця у 

м. Миргород, де планується побудувати спортивну споруду. 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

відповів на поставлені питання. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника Управління молоді та спорту Полтавської 

обласної військової адміністрації Трохименко М.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації розглянути 

можливість будівництва спортивної споруди з бомбосховищем у м. Миргород. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа Щербанівської сільської ради щодо заміни 

штучного покриття критого спортивного майданчика. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, проінформував про звернення 

Щербанівської сільської ради щодо заміни штучного покриття критого 

спортивного майданчика. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Алексюк О.Л., голова постійної комісії, 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

Близнюк І.Ф., заступник голови постійної комісії, Сазонов О.Ю., член постійної 

комісії. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій: 

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

розглянути можливість заміни штучного покриття критого спортивного 

майданчика на території Щербанівської сільської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 0, проти – 2, утримались – 0, не голосували – 4. 

 

ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 
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9. СЛУХАЛИ: Про стан будівництва спортивних майданчиків, що реалізуються 

за кошти обласного бюджету. 

 

Алексюка О.Л., голова постійної комісії, проінформував, що у 2022 році 

було заплановано облаштування спортивних майданчиків зі штучним 

покриттям та мультифункціональних майданчиків, але під час воєнного стану 

будівництво призупинено відповідно до чинного законодавства. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

повідомив, що в обласну військову адміністрацію постійно надходять заявки на 

облаштування спортивних майданчиків. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. взяти до відома. 

2. Повернутися до розгляду цього питання після закінчення воєнного стану. 

 

10. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

розповів про здобутки спортсменів Полтавщини. 

Сазонов О.Ю., член постійної комісії, висловив свою думку стосовно 

матеріально-технічного забезпечення Полтавського спортивного ліцею 

Полтавської обласної ради. 

Носенко В.В., Представник Уповноваженого Верховної Ради України з 

прав людини у Полтавській області, виступив з тезами щорічної доповіді 

Уповноваженого Верховної Ради України з прав людини про стан додержання 

та захисту прав і свобод людини і громадянина в Україні у 2022 році, яку 

планується заслухати на найближчому засіданні сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії  Олександр АЛЕКСЮК 

 

 

 

Секретар постійної комісії  Олег ПАНКРАТЬЄВ 


